
Budgetmøde for foråret 2024 med
beboerne
Dato: 28/04/2024 kl. 18.00
1. Valg af dirigent og referent

- Giulio var dirigent og referent.
2. Rapport fra bestyrelsen

Sommerfest med naboerne:
Bestyrelsen er på udkig efter midler til at afholde en sommerfest med fadølsanlæg og
en hel gris, der bliver stegt udendørs i haven! Vi håber at kunne arrangere festen
sammen med vores naboer fra Christianshøj, så vi kan lære hinanden lidt bedre at
kende.

Bestyrelsen gør opmærksom på, at der i denne sæson ikke er flere budgetmidler til
socialt arrangement. Derfor søger vi nu om midler til denne sommerfest, da budgettet
tidligere er blevet brugt på fitnessrum, systation, julefrokost osv.

Sociale Nordea-midler:
Alle der bor på kollegiet kan søge om midler fra denne sociale Nordea-fond. Så
drømmer du om et socialt arrangement eller grønne initiativer, så søg endelig!

Tøjvask:
Bestyrelsen beder venligst alle beboere om at tage deres tørre tøj ud af tørrestuen så
hurtigt som muligt, efter det er tørt. Det tager normalt kun 1-2 dage. Der er pt. meget
trangt og varmt i tørrestuen. Se venligst billederne for inspiration til hvordan tøjet kan
hænges op.

Her er nogle retningslinjer for brug af tørrestuen:
● Fjern tøjet efter 1-2 dages tørring.
● Hæng tøjet op som vist på billederne. Undgå at optage hele tørrestativet med

dit ene lagen.
● Hvis du bruger en tørrestativ, så fold den pænt sammen i hjørnet, når du ikke

bruger den mere.
● Fjern vogne med hjul fra tørrestuen og stil dem i gangen, så de ikke optager

plads.
● Glem ikke dit vasketøj i vaskemaskinen i flere dage.
● Ingen sko i gangen!
● Hus altid at booke fællesrummet uanset hvad du skal bruge det til. Vi oplever

desværre nogle gange, at rummet bliver brugt uden booking, og så ved vi
ikke, hvem der er ansvarlig for rengøringen. Hvis dette ikke bliver overholdt,
vil vi være nødt til at låse rummet hele tiden, og det ønsker ingen.

3. Godkendelse af budget.
Budgettet blev ikke godkendt af beboerne med 10 stemmer imod (2 stemmer for
hver lejlighed) og 2 der undlod at stemme.



På trods af en dybdegående analyse af ændringerne i forsyningsudgifterne, som blev
vurderet urimelige af Kredsløb (fjernvarmefirmaet), og en grundig gennemgang af
kollegiets udgifter, er der stadig dele af budgettet, der er uklart for beboerne. De
ønsker derfor at arrangere et uformelt møde med en repræsentant fra
kollegiekontoret.

Et flertal af de beboere, der var til stede på mødet, finder huslejestigningen på 8% for
høj. De mener, at den resulterende husleje vil blive uattraktiv og ligge over
gennemsnittet i forhold til typen af bolig (ungdomsbolig), vedligeholdelsesstandarden
på kollegiet og beliggenheden.

På baggrund af situationen stiller beboerne, der er imod huslejestigningen, sig til
rådighed for en drøftelse med kollegiekontoret.

4. Nye forslag.
Der var ingen nye forslag.

5. Evt.

Deltagere:

Bestyrelse: Giulio Giagnoni (Cecilia & Hannes var begge syge)
Beboere: Lars, Igor, Christian, Elisabeth, Eva, Karen, Emma, Michella
Referat


